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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Υγείας 

  2) Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

           3) Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ:  «Οι οφειλές του ΕΟΠΠΥ στα στρατιωτικά νοσοκομεία, 

δυσχεραίνουν  το έργο τους» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

         

Περίπου στα τετρακόσια είκοσι  εκατομμύρια (420.000.000) ευρώ  

φέρεται να ανέρχονται οι συσσωρευμένες οφειλές του ΕΟΠΥΥ προς τα 

Στρατιωτικά Νοσοκομεία (ΣΝ) και το ΝΙΜΤΣ, και του ΕΚΑΒ προς τα 

Γενικά Επιτελεία Στρατού και Αεροπορίας παρά το γεγονός ότι το θέμα 

αναδείχθηκε από τον τότε Υφυπουργό Εθνικής Άμυνας, Α. Στεφανή, τον 

Απρίλιο 2021.  

 

Ως απόρροια αυτού του γεγονότος, είναι ότι τα στρατιωτικά νοσοκομεία, 

ελλείψει πόρων, αδυνατούν να φέρουν εις πείρας το έργο τους και να 

παράσχουν ιατροφαρμακευτική περίθαλψη στα νοσούντα στελέχη των 

Ενόπλων Δυνάμεων και στα προστατευόμενα μέλη αυτών. 

 

Επίσης, τα άνω στρατιωτικά νοσοκομεία δεν δύνανται να παράσχουν 

ακόμα και τις ετήσιες εξετάσεις υγείας στα στελέχη, ενώ πολλά 

χειρουργεία αναβάλλονται, καθώς δεν  υπάρχει ο απαραίτητος εξοπλισμός. 

 

Η κατάσταση που έχουν περιέλθει τα στρατιωτικά νοσοκομεία 

υποδηλώνουν την πλήρη απαξίωση που αυτά λαμβάνουν από την 

Κυβέρνηση, η οποία τα αντιμετωπίζει ως νοσοκομεία δεύτερης 
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κατηγορίας, χωρίς να μεριμνά για την αποπληρωμή των οφειλών του 

ΕΟΠΠΥ προς αυτά. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Ποιο είναι ακριβώς το ύψος των οφειλών του ΕΟΠΠΥ προς στα  

στρατιωτικά νοσοκομεία; 

2) Έχει αποπληρωθεί μέρος των οφειλών του ΕΟΠΠΥ προς αυτά , από 

τότε που ο Υφυπουργός Εθνικής Άμυνας ανέδειξε το θέμα και 

τόνισε την ανάγκη επίλυσης του; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να εισπραχθεί το 

οφειλόμενο ποσό του ΕΟΠΠΥ από τα στρατιωτικά νοσοκομεία; 

4) Θεωρείτε ότι η εικόνα και τα προβλήματα των στρατιωτικών 

νοσοκομείων, εξαιτίας της κυβερνητικής πολιτικής, τιμούν το 

σημαντικό ρόλο των Ενόπλων Δυνάμεων; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




